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(54) Body fluid sampling device

(57) Body fluid sampling device comprising a skin-piercing element (1) having a collection zone (2) for receiving
body fluid, and the device further comprising a fluid receiving means (10) remote spaced apart from said collection zone
so that body fluid in said collection zone will not contact the fluid receiving means initially. Said collection zone takes up
a very small volume of body fluid of about 10 to 500 nl in a very short time period of less than 0,5 s. Said fluid receiving
means may have a test zone (35) for performing an analytical reaction. Fluid sample from said collection zone is auto-
matically or manually transported to said fluid receiving means to contact said fluid with said test zone.
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包括具有用于接收体液的收集区（2）的皮肤穿刺元件（1）的体液采集
装置，并且所述装置还包括流体接收装置（10），所述流体接收装置远
离所述采集区间隔开，使得所述体液收集区最初不会接触流体接收装
置。所述收集区在小于0.5s的非常短的时间内吸收约10至500nl的非常小
体积的体液。所述流体接收装置可具有用于执行分析反应的测试区域
（35）。来自所述收集区的流体样本被自动或手动地运送到所述流体接
收装置，以使所述流体与所述测试区接触。


